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Protokół posiedzenia nr 79/2023 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 28 marca  2023r., Ratusz, od godz. 15.30 do 16.30 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista obecności stanowi 

zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecny: 

Szymański Ryszard Teodor 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i  Oświaty – Monika Stankiewicz 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kętrzynie – Krzysztof Krupienik  

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego- Małgorzata Mieżaniec  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej RM Wioletta Czech, która powitała 

zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad.pkt.2.  

Następnie przewodnicząca obrad przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2022. 

4. Ocena stanu utrzymania komunalnych zasobów mieszkaniowych. 

5. Omówienie sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej                   

w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 lipca 

2022r. do dnia 31 grudnia 2022r. 

6. Omówienie planu robót publicznych na 2023 rok. 

7. Opinia wniosku Pana Igora N. w sprawie repatriacji. 

8. Opinia wniosku Pani Valerii P. w sprawie repatriacji. 

9. Opinia wniosku Pana Dmitriya V. w sprawie repatriacji. 

10. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

10.1  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2023. 
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10.2  przyjęcia przez Gminę Miejską Kętrzyn do wykonania w roku 2023 zadania z zakresu 

administracji rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

10.3  zmiany uchwały Nr X/76/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 kwietnia 2019 roku                

w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych Gminy 

Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. 

10.4  zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2024 oraz wymagań, jakie powinien 

spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

10.5  zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

10.6  zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

10.7  przedłużenia terminu rozpatrzenia wniosku. 

       11.   Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

       12.   Przyjęcie protokołu nr 77/2023 

13. Przyjęcie protokołu nr 78/2023 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca Komisji poddała 

pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 członków w głosowaniu 7 głosów  „za” – porządek 

został przyjęty.  

Ad.pkt.3 Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i  Oświaty – Monika Stankiewicz 

omówiła sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń 

Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2022. Poinformowała, iż w roku 2022 zaplanowane było 

zaszczepienie 100 dziewczynek jednak chętnych osób zgłosiło się 65. Ogólny koszt Programu zamknął się w 

kwocie 69.080.00 zł. Razem podano 157 dawek szczepionek.   

Ad.pkt.4 Radni zapoznali się z oceną stanu utrzymania komunalnych zasobów mieszkaniowych- informacja 

stanowi zał.nr 2 do protokołu.  

Radna Marzena Gajek…-zwracaj się z pytaniem..- do jakiego okresu dawaliśmy mieszkania za remont?  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska, informuje, że co 

raz więcej wpływa wniosków z prośbą o mieszkanie za remont, w tym roku mamy zawartych 6 takich umów.   

Radna Marzena Gajek…- zwraca się z pytaniem … - czy zmiana ogrzewania należy również do ich 

obowiązków?   

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska, informuje, że 

wszystko zależne jest od potrzeb danego lokalu.  

Radna Marzena Gajek…- informuje, że często na komisji mieszkaniowej są podejmowane opinię odnośnie osób, 

które miałyby uzyskać emerytury i pojawia się problem gdyż okazuje się, że przekraczają próg dochodowy. Czy 

jest możliwość by podjąć zmiany w uchwale żeby np. te lokale, które zajmują przekształcać na komunalne lub 

by podjąć w uchwale aby takie osoby poza kolejności takie mieszkania komunalne dostawały?   

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska… informuje,     

że  z posiadanych informacji wynika, że takie osoby mogą jedynie wnioskować i ubiegać się o  lokal komunalny.  

Ad.pkt.5 Omówienie sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej                                
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w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 lipca 2022r. do dnia 31 grudnia 2022r. 

Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt.6 Sekretarz Miasta Halina Kuriata omówiła planu robót publicznych na 2023 rok- zał. nr 3 do protokołu 

Uwag nie wniesiono.   

Ad.pkt.7 Opinia wniosku Pani Igora N. w sprawie repatriacji. 

Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Monika Stankiewicz - poinformowała, że to jest kolejny 

wniosek, który wpłyną do Gmina Miejska Kętrzyn. Z uwagi na brak gotowych do zamieszkania lokali 

komunalnych oraz trudności w zapewnieniu zatrudnienia repatriantów na chwilę obecną Gmina Miejska Kętrzyn 

nie ma możliwości stworzenia właściwych i godnych warunków do osiedlenia i to jest kolejny negatywny 

wniosek burmistrza. 

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania wniosku w sprawie repatriacji. Komisja przy  udziale  7 

członków obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za”, 0 głosy „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – 

wyraziła opinię pozytywną. 

Ad.pkt.8 Opinia wniosku Pani Valerii P. w sprawie repatriacji. 

Przewodnicząca Komisji  Wioletta Czech  przystąpiła do opiniowania wniosku  Pani Valerii P. w sprawie 

repatriacji. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za”, 4głosy 

„wstrzymujące się”– wyraziła opinię pozytywną. 

Ad.pkt.9 Opinia wniosku Pana Dmitriya V. w sprawie repatriacji. 

Przewodnicząca Komisji  Wioletta Czech  przystąpiła do opiniowania wniosku  Pana Dmitriya V. w sprawie 

repatriacji. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za”, 4 głosy 

„wstrzymujące się”– wyraziła opinię pozytywną. 

Ad.pkt.10 Opinia projektu uchwał w sprawie: 

10.1 Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2023. 

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem… dotyczącym umów czy są przedłużane jakieś w tym roku? 

Radny Jerzy Baranowski zwraca się z apelem o możliwość przywrócenia schronisku funkcji hotelowej uważa, że 

zmniejszy to ilość porzucanych zwierząt.  

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

poinformowała, iż na ten moment schronisko nie posiada takich warunków.  

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem dotyczącym  § 9 punkt 3 … czy jest wyznaczona kwota jaką 

przekazujemy osobie spełniającej opiekę na zwierzęciem? 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

poinformowała, że jak do tej pory takiego przypadku jeszcze nie było ale ustawowo przeznaczana kwota zależna 

jest od potrzeb zwierzęcia np. specjalne leczenie , dieta.   

  Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”-opinia pozytywna.  

 

10.2. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miejską 

Kętrzyn do wykonania w roku 2023 zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. Uwag nie wniesiono. Przewodnicząca Komisji przystąpiła do 
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opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”-

opinia pozytywna.  

10.3. Sekretarz miasta Halina Kuriata omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/76/2019 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 18 kwietnia 2019 roku w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych Gminy Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. Komisja 

przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały. Zmian nie wniesiono. Przewodnicząca Komisji przystąpiła do 

opiniowania projektu uchwały. Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 6- głosów „za”, 

1głos „ wstrzymujący się” – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.  

10.4. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta 

Kętrzyn na rok 2024 oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. Przewodnicząca 

komisji poinformowała, że do projektu uchwały wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta oraz poprawka 

Radnego Daniela Sapińskiego. Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały. Następnie 

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania autopoprawki przy udziale 7 członków obecnych na sali w 

głosowaniu 3 głosy „za”,  3 głosy „ wstrzymujące się”, 1 głos „nie brał udziału” - pozytywnie zaopiniowano 

autopoprawkę. 

Komisja przystąpiła do opiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawką, przy udziale 7 członków obecnych 

na sali w głosowaniu 3 głosy „za”,  1 głos „ wstrzymujące się”, 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu  - 

pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały wraz z autopoprawkę. 

10.5.Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie  zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta 

Kętrzyn na rok 2024 oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem w sprawie przekazanych środków na KCK… 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, iż środki zostały przekazane w wyniku awarii pieca 

grzewczego. 

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 3 głosów „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały.  

10.6. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn 

na rok 2023. 

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 3 głosów „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały.  

10.7. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Jerzy Baranowski poinformowała radnych, że 

odbyło się posiedzenie komisji na której rozpoczęto rozpatrywanie przedmiotowego wniosku, ze względu na  

wątpliwości zachodzi potrzeba przedłużenia terminu. 

 Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały.  

Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”,-pozytywnie zaopiniowano 
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Ad. pkt 11. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radny Jerzy Baranowski- wnioskuje o rozwiązanie problemu odchodów gołębi, które zanieczyszczają miasto  

i powierzenie sprawy specjalistom, którzy nie tylko dokładnie oczyszczą zanieczyszczone powierzchnie             

z odchodów, ale również znajdą rozwiązanie, aby problem ten nie wrócił. 

 

Radny Edward Mitros – wnioskuje o postawienie znaku zakazu zatrzymywania się na odcinku ul. Poznańskiej 

i ul. Jaśminowej wjeżdżając pod górę do kościoła, gdyż pozostawione na tym odcinku zaparkowane auta 

utrudniają ruch pojazdów, blokując przejazd.  

 

Radna Marzena Gajek – wnioskuje o wprowadzenie dodatkowego nowego przejścia dla pieszych przy ul. 

Poznańskiej blisko placu zabaw. Przysłuży się to zwiększeniu bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Ad.pkt. 12 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 77/2023 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za”  -  

przyjęto protokół.  

 
Ad.pkt. 13 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 78/2023 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za”  -  

przyjęto protokół.  
 

Ad. pkt 14.  

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknąła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz (-) 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej 

                                                                                (-) Wioletta Czech 


